
Poročilo o delu Krajevne organizacije RK na Vrhovcih
Večina krajanov Vrhovc je izvedela, da Rdeči

križ na Vrhovcih sploh še obstoja šele takrat, ko
so odbornice RK pobirale članarino. Vsem čla-
nom prav lepa hvala za plačilo, ker RK financira
svojo dejavnost pretežno iz članarine. Naprošamo
pa vse člane, da tudi za leto 1993 tako zgledno
izpolnijo svojo obveznost.

Medicinske sestre z območja Vrhovc, vsak prvi
ietrtek v mesecu brezplačno merijo krvni UaV.
Tlak merijo v prostorih Krajevne skupnosti Vr-
hovci, Cesta Dolomitskega odreda 116. Želeli bi,
da bi čim več krajanov izkoristilo to ugodnost.
Dosedanji obisk tega merjenja je bolj skromen.

Prav tako je udeležba družbenega srečanja,
krajanov starejših od 70 let nezadovoljiva, čeprav
je na našem območju kar veliko starejših kraja-
nov. S tem srečanjem, ki ga organiziramo vsako
leto v mesecu aprilu, želimo popestriti življenje
starejiim krajanom. Vsaj enkrat v letu hočemo
poskrbeti za njihovo sprostitev od vsakodnevnih
težav in za sproščen pogovor med udeleženci.

Za rojstne dneve obiskujemo vse krajane, ki so
izpolnili 85 let. Obiskujemo pa tudi invaiide in

bolnike. V preteklem letu smo obiskali 52 kraja-
nov. Obiski potekajo v prijetnem vzdušju, v zado-
voljstvo obiskanih in obiskovalcev. Za leto 1993 je
predvideno okrog 50 obiskov, med temi 27 kraja-
nov starejših od 85 let.

Med krajane Vrhovc smo v letu 1992 razdelili
več paketov. Pakete smo prejeli od Obiinske
organizacije RK Ljubljana Vič-Rudnik. Občinski
organizaciji RK se za pomoč prav lepo zahvaljuje-
mo. Krajane, ki so v stiski, £e smo jih slučajno
spregledali, pa naprošamo naj se obrnejo na KO
RKS Vrhovci, v pisarni Krajevne skupnosti. Poiz-
kušali jim bomo pomagati.

V kratkem bomo morali izvesti volitve novega
odbora RK Vrhovci. Večina članov sedanjega
odbora že dela pri RK več kot 15 let, zato bi radi
zamenjavo. Prepričani smo, da so tudi na našem
območju ljudje, ki bi bili pripravljeni delati v taki
organizaciji kot je RK. Oglasite se na KS Vrhovci
po telefonu 262-210 dopoldne, ob četrtkih pa tudi
popoldne.

Vsem krajanom Vrhovc želimo, čeprav malo
pozno, zdravo, uspešno in zadovoljno leto 1993.

Za odbor KO RKS


